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Rapport: Digitalisering av lydkassetter – Opptak av Fet Ungdomslags revyer 
fra 1960-tallet og framover.  
 
 
Hei 
 
Beklager at vi ikke har sendt inn rapport tidligere. Vi har kopiert og digitalisert masse gammelt revy 
stoff. Det var en mye større jobb enn hva vi hadde forventet. Ennå har vi bånd med intervjuer, sanger 
og filmsnutter som venter på å bli digitalisert. De er levert til firma, men de har stengt pga korona. Vi 
har ikke hatt noen medlemsmøter det siste året og da blir økonomien litt vanskelig for oss. Vi hadde 
to temamøter før koronaen slo til og planen var å ha en temakveld i måneden. Her hadde vi satt opp 
både revyviser (to kvelder); film om Flukten fra nasistene,  slåtteliv på øyene og en draktparade, med 
et foredrag til. Håper på bedre tider. Framover, men neppe før til høsten.   
Vi var så heldige å få bevilget kr 10.000;- fra dere til bevaring av dette stoffet. Vi har ikke kommet 
helt i havn, men det har koronaen mye skylda for. Når vi får digitalisert det vi nå har igjen, vil prisen 
komme på ca kr 15.000;- +-, Kan ikke få sendt fullstendig økonomisk oversikt før alt er mottatt fra 
firma. Firma anslo ca 15.000,- for jobben, når vi ba om et overslag, før vi godtok tilbudet.  
Håper dette er tilstrekkelig. 
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